
Orientering til medejerne på Strandslot 

 

Jeg har besluttet at træde tilbage som formand for ejerforeningens bestyrelse og samtidig udtræde af 

bestyrelsen. 

 

Baggrunden er, at der siden marts måned d.å. har været uro omkring min person, og det er aldrig 

godt, at en enkelt person står i vejen for en fornuftig udvikling. 

 

Senest er der iværksat initiativ for at afholde en ekstraordinær generalforsamling. Jeg er af den 

opfattelse, at det vil være spild af ejernes ressourcer. 

 

Det var min intention som bestyrelsesformand, at bestyrelsen blandt andet skulle stå for et 

virksomhedseftersyn ud fra den betragtning, at rutinerne herunder de ansattes arbejdsbeskrivelser 

har eksisteret i en længere årrække. Det vil være sundt for organisationen og Strandslots økonomi, 

at vurdere hvordan ansattes tidsforbrug harmonerer med opgaverne, herunder det konstaterede 

forbrug på tilkøbte arbejdstimer til at løse daglige tilbagevendende opgaver; samt om muligt at 

forhandle bedre priser på tilkøb af rengøringshjælp udefra. 

 

Da Jesper Andersen opsagde sin stilling efter generalforsamlingen i 2018, besluttede bestyrelsen at 

ansætte Boye Meyer som vikar, blandt andet fordi han kunne tiltræde straks. Efter nogle måneder 

måtte Boye konstatere at helbredet ikke kunne klare trapperne. Bestyrelsen vurderede, at den bedste 

løsning er at dække administrator- og oldfruestillingen ved vikar resten af sæsonen incl. den årlige 

hovedrengøring, og samtidig få et kvalificeret bud på hvordan ressourcerne passer til behov. 

Efterfølgende ansættes ny administrator og ny oldfrue i forbindelse med sæsonstart 2019. 

 

Det er op til bestyrelsen, hvorvidt den overordnede plan skal føres ud i livet. 

 

Bedste hilsen 

 

28. august 2018 

Henrik Brogaard 


